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         Z Á P I S N I C A 
 
zo zasadnutia   Sociálnej a zdravotnej komisie pri OZ v Bánove, ktoré sa 
uskutočnilo 11.  05.  2012 , o 18.00 hod.    na Obecnom úrade v  Bánove. 
 
 

P R Í T O M N Í 
 
sú  vlastnoručne podpísaní  na priloženej prezenčnej listine.  
 

 P R O G R A M  
 
 
1. Úvod 
2. Správa o činnosti obce v oblasti sociálnych služieb – podáva sociálna                                
    pracovníčka obce  
3. Opekačka pre deti ZŠ s MŠ medzi klientmi reedukačného centra -  príprava 
4. Grantové projekty pre rozvoj soc. služieb - sledovanie 
5. Rôzne – propagácia druhov soc. služieb v obci – verejná tabuľa   
6. Záver 
  
 
1.) Úvod – Ľubica Lörincová – predsedníčka komisie privítala prítomných 
oboznámila ich s pripraveným programom a zahájila rokovanie. 

  
2.) Správa o činnosti  obce v oblasti  sociálnych služieb – podáva sociálna  
pracovníčka obce - podala ústnu správu . V súčasnej dobe v obci odrába   16 
občanov na menších obecných službách organizovaných obcou, ktorí sú dlhodobo 
evidovaní na ÚPSVaR v NZ,  2 absolventi vykonávajú absolventskú prax na dobu 
6 mesiacov, 1 zamestnanec je zamestnaný na dobu určitú 2 roky v zmysle § 50a  
zákona 5/2004 Z.z.  Preddavok na zdravotné a sociálne poistenie  platené 
zamestnávateľom i zamestnancom   počas 24 kalendárnych mesiacov uhrádza  
ÚPSVaR NZ .  Podali sme ďalšiu žiadosť na tri  pracovné miesta   § 50j zákona č. 
5/2004 Z.z.  na podporu zamestnanosti   s predpokladaným nástupom od 01.06. 
2012 na dobu 6 mesiacov  ÚPSVaR  uhrádza 95% z ceny práce.  Dôchodcovia  
platia za stravu po ukončení  mesiaca do obecnej pokladne  osobne. Robili sme 
prieskum ako sú so stravou spokojní,  väčšina stravníkov je so stravou spokojná,  
jeden stravník sa po krátkej dobe odhlásil dôvod bol, že obed k ním chodí neskoro.  
20 stravníkov berie obedy denne,  11 stravníkov obdeň,  rozvoz  robí  jeden človek 
- vodič  v každej domácnosti sa   musí zastaviť  vymeniť obedár je to na čas 
náročné - pracné, preto stravníci musia byť trpezliví. Na podnet školy sme riešili 
zanedbávanie starostlivosti matky o maloleté dieťa. Matka bola predvolená na OcÚ 
na pohovor, v prípade ak nepríde k náprave bude predvolaná na soc. zdravotnú 
komisiu.   Vyskytnuté problémy  sú riešené  priebežne.  
 
 3.) Opekačka   pre deti ZŠ s MŠ medzi klientmi reedukačného centra – 
príprava  riad. školy Mgr. Ondrušková navrhla opekačku na MDD. Na komisii sme  
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sa zhodli a navrhli sme iný termín - nechceme zasahovať do programu MDD, ktorý 
ma škola pre deti pripravený. Navrhli sme iný nezáväzný termín Mgr. Svetlanská  
dohodne s riad. reedukačného centra  Mgr. Tatárom termín a konkrétne 
podmienky, opekačku zabezpečí komisia.  

    
4.) Grantové  projekty pre rozvoj soc. služieb – sledovanie  Denné a integračné 
centrum sú zaregistrované na VÚC to znamená, že obe  centrá môžu sledovať 
výzvy na granty . Mgr. Svetlanská stiahla z internetu  Nadácie na grantové výzvy, 
kde môžu predložiť vypracované projekty. Tieto materiály odovzdá p.Gubová 
členom Denného a Integračného centra, aby mali dostatok informácií, na čo si 
môžu podávať projekty. Predmetné informácie tvoria prílohu zápisnice. Komisia 
doporučila Bc. Kleinovú, ktorá dala súhlas, ak Denné centrum prejaví záujem, 
vypracuje projekt pre dôchodcov. 
 
5.) Rôzne -  propagácia druhov soc. služieb v obci – verejná tabuľa   sa 
presúva do zasadnutia v  septembri.  Vysielanie  Prvá pomoc v KTB sa 
z technických dôvodov nebude vysielať  MUDr. Okšová zabezpečí DVD 
v slovenčine - náhradné vysielanie.  Predsedníčka komisie dostala emailom oznam 
z občianskeho združenia Štvorlístok deťom od Patrika Hermana, že  dve deti 
z našej obce sú ako náhradníci do LT v Kováčovej. Veľmi sme sa tejto ponuke 
potešili, možno sa podarí a naše deti sa zúčastnia LT. Komisia doporučuje zistiť, či 
p. Anežka Šimunková bude organizovať LT v Sklených Tepliciach, ak sa podarí 
získať finančné prostriedky môžu ísť deti tam. 
Rozvoz stravy pre dôchodcov vykonáva Poľnohospodár a.s. Nové Zámky, rokovali 
so starostkou obce - oznámili jej, že pravdepodobne od  júna ukončia rozvoz 
stravy. Zároveň obec začala zisťovať aj iné firmy, ktoré by zabezpečili rozvoz 
stravy. Doposiaľ sa však podarilo nájsť firmu, ktorá robí rozvoz stravy, ale iba spolu 
aj s prípravou stravy.  
Členky komisie sa zhodli a predkladajú dva návrhy, aby obec vybrala tú, ktorá 
bude výhodnejšia pre obe strany, teda aj pre obec, ale aj pre stravníkov. Hlavne 
aby sme nestratili stravníkov: 

1. navýšiť úväzky opatrovateľkám i na  rozvoz stravy,  týmto spôsobom by bol 
i kontakt opatrovateliek so staršími spoluobčanmi. Zakúpenie trojkolky – 
bicykla s veľkým košíkom na uloženie obedárov. 

2. Uzatvoriť zmluvu s firmou, ktorá bude robiť i rozvoz stravy.                                       
Mgr. Svetlanská upozornila, na nebezpečnú dopravnú situáciu v obci – od konca 
ulice Štefánikova pozdĺž hlavnej cesty Novozámocká k novopostaveným RD, kde 
chodia mamičky s kočíkmi po hlavnej ceste. Treba upozorniť na toto na zasadnutí 
OZ, aby tam bol vybudovaný chodník. 
 
8.)  Záver -  predsedníčka komisie Ľ. Lörincová  ukončila sedenie , prítomným 
poďakovala za účasť. 
 
V Bánove, 16. 05..2012 
 
Zapísala: Katarína Gubová   
                                                                  Ľubica Lörincová 
                                                              Predsedníčka komisie 


